

Terms and Conditions	الشروط والأحكام																
1. These Terms and Conditions comprise an offer to Samsung customers to benefit from Galaxy Fold7 / Flip7/ Flip7 FE / Watch8 series purchase offer (the “Offer”) during the period between <u>25 July 2025 and 28 August 2025</u> (the “Validity Period”). 2. The Offer is available only at Samsung Online Store (shop.samsung.com) (“Shops”). 3. This Offer is only valid for <u>Samsung Galaxy Fold7 / Flip7/ Flip7 FE/ Watch8 series</u>_(the “Device(s)”) which shall be subject to availability. 4. Customers may receive up to 3X rewards points when purchasing Galaxy Fold7 , Flip7, Flip7 FE / Watch8 series on samsung.com, offer valid in United Arab Emirates(the “Territory”). 5. Customers may receive up to 10X rewards points when purchasing Galaxy Fold7 , Flip7, Flip7 FE on samsung.com, offer valid in Oman, Kuwait, Bahrain and Qatar (the “Territory”). 6. Customers may receive up to 3X rewards points when purchasing Galaxy Watch8 series on samsung.com, offer valid in, Oman, Kuwait, Bahrain and Qatar (the “Territory”). 7. Customers may receive Below offer when Purchasing Galaxy Fold7 / Flip7/Flip 7 FE on UAE. <table border="1"> <thead> <tr> <th>Product</th><th>Offer</th></tr> </thead> <tbody> <tr> <td>Galaxy Fold7</td><td>E-voucher AED 500</td></tr> <tr> <td>Galaxy Flip7</td><td>E-voucher AED 400</td></tr> <tr> <td>Galaxy Flip7 FE</td><td>E-voucher AED 400</td></tr> </tbody> </table> 8. Customers that use FAB Mastercard / Visa cards to Purchase Galaxy Fold7 / Flip7 / Flip 7 FE/ Watch8 series may get 15% (up to 200 AED) discount on their order. Minimum purchase value is 500 AED; the discount will be automatically applied at checkout	Product	Offer	Galaxy Fold7	E-voucher AED 500	Galaxy Flip7	E-voucher AED 400	Galaxy Flip7 FE	E-voucher AED 400	1. تتضمن هذه الشروط والأحكام عرضًا لعملاء Samsung للاستفادة من عرض شراء سلسلة Galaxy Fold7 / Flip7 / Flip7 FE / Watch8 (المشار إليه فيما يلي باسم "العرض") خلال الفترة ما بين 25 يوليو 2025 و 28 أغسطس 2025 (المشار إليه فيما يلي باسم "فترة الصلاحية"). 2. يتوفر العرض فقط في متاجر سامسونج عبر الإنترنت (shop.samsung.com) ("المتاجر"). 3. هذا العرض صالح فقط لجهاز Samsung Galaxy Fold7 / Flip7 / Watch8 (الجهاز/الأجهزة)) والذي يخضع للتوافر. 4. يمكن للعملاء الحصول على ما يصل إلى 3X نقاط مكافآت عند شراء سلسلة Galaxy Fold7 و Flip7 و Flip7 FE / Watch8 على موقع samsung.com، العرض صالح في دولة الإمارات العربية المتحدة ("المنطقة"). 5. يمكن للعملاء الحصول على ما يصل إلى 10X نقاط مكافآت عند شراء هاتف Galaxy Fold7 أو Flip7 أو Flip7 FE على موقع samsung.com، العرض صالح في عُمان والكويت والبحرين وقطر ("المنطقة"). 6. يمكن للعملاء الحصول على ما يصل إلى 3X نقاط مكافآت عند شراء سلسلة Galaxy Watch8 على موقع samsung.com، العرض صالح في عُمان والكويت والبحرين وقطر ("المنطقة"). 7. قد يحصل العملاء على العرض أدناه عند شراء Galaxy Fold7 / Flip7 / Flip 7 FE في الإمارات العربية المتحدة. <table border="1"> <thead> <tr> <th>المنتج</th><th>العرض</th></tr> </thead> <tbody> <tr> <td>Galaxy Fold7</td><td>E-voucher AED 500</td></tr> <tr> <td>Galaxy Flip7</td><td>E-voucher AED 400</td></tr> <tr> <td>Galaxy Flip7 FE</td><td>E-voucher AED 400</td></tr> </tbody> </table> 8. سيحصل العملاء الذين يستخدمون بطاقات ماستركارد/فيزا من بنك أبوظبي الأول لطلب هواتف Galaxy Fold7 / Flip7 / Flip 7 FE/ Watch8 مسبقًا على خصم 15% (حتى 200 درهم إماراتي) على طلباتهم. الحد الأدنى لقيمة الشراء 500 درهم إماراتي؛ وسيتم تطبيق الخصم تلقائيًا عند الدفع لحاملي البطاقات المؤهلين. لا ينطبق العرض	المنتج	العرض	Galaxy Fold7	E-voucher AED 500	Galaxy Flip7	E-voucher AED 400	Galaxy Flip7 FE	E-voucher AED 400
Product	Offer																
Galaxy Fold7	E-voucher AED 500																
Galaxy Flip7	E-voucher AED 400																
Galaxy Flip7 FE	E-voucher AED 400																
المنتج	العرض																
Galaxy Fold7	E-voucher AED 500																
Galaxy Flip7	E-voucher AED 400																
Galaxy Flip7 FE	E-voucher AED 400																

for eligible cardholders. The offer is not applicable to instalment plans and Samsung pay. Valid in United Arab Emirates.

Card BIN Code
542536
547111
552340
510097
524243
517524
512160
537808
512253
512383
518285
518857
518910
521314
521315
523645
524200
524257
517736
511499
514731
530563
549284
552435
559560
555044
492186
493750
493845
521389
521389
524204
516100
516178
544152
548670
513306
559544

على خطط التقسيط وخدمة Samsung Pay. يسري في الإمارات العربية المتحدة.

كود البطاقة
542536
547111
552340
510097
524243
517524
512160
537808
512253
512383
518285
518857
518910
521314
521315
523645
524200
524257
517736
511499
514731
530563
549284
552435
559560
555044
492186
493750
493845
521389
521389
524204
516100
516178
544152
548670
513306
559544

9. Customers that use ENBD cards to Purchase Galaxy Fold7 / Flip7 / Flip 7 FE / Watch8 may get 10% (up to 200 AED) discount on their order. The discount will be automatically applied at checkout for eligible cardholders. The offer is not applicable to instalment plans and Samsung pay. Valid in United Arab Emirates.

9. سيحصل العملاء الذين يستخدمون بطاقات الإمارات دبي الوطني شراء لأجهزة Galaxy Fold7 / Flip7 / Flip 7 FE / Watch8 على خصم 10% (حتى 200 درهم إماراتي) على طلبهم. سيتم تطبيق الخصم تلقائيًا عند الدفع لحاملي البطاقات المؤهلين. لا ينطبق العرض على خطط التقسيط وخدمة Samsung Pay. يسري في الإمارات العربية المتحدة.

BIN	Card Type	Association	Card Type
443959	Credit	VISA	VISA PLATINUM
492091	Credit	VISA	VISA CLASSIC
492092	Credit	VISA	VISA GOLD
512670	Credit	MasterCard	DNATA MASTERCARD SILVER
512717	Credit	MasterCard	DNATA MASTERCARD PLATINUM
517734	Credit	MasterCard	MASTERCARD WEBSHOPPER
540978	Credit	MasterCard	MASTERCARD TITANIUM
543757	Credit	MasterCard	MASTERCARD SILVER
544782	Credit	MasterCard	MC STANDARD DCC
552191	Credit	MasterCard	MC PLATINUM
432114	Credit	VISA	VISA INFINITE
545825	Credit	MasterCard	MASTERCARD DIC
420186	Credit	VISA	BUSINESS REWARDS
467745	Credit	VISA	VISA SKYWARDS INFINITE
467744	Credit	VISA	VISA SKYWARDS Signature
418887	Credit	VISA	Visa Flexi
418888	Credit	VISA	VISA GOLD
518478	Credit	MasterCard	MASTERCARD SILVER
457268	Credit	VISA	Go4it Gold
457269	Credit	VISA	Go4it Platinum
552469	Credit	MasterCard	DNATA MC WORLD
521532	Credit	MasterCard	MC Corporate Card
523963	Credit	MasterCard	Manchester United Credit Card
521532	Credit	MasterCard	DMCC MasterCard
522873	Credit	MasterCard	Marriott Master World Elite
421396	Credit	VISA	VISA INFINITE PRIVILEGES (Metal Card)
362800	Credit	DINERS	DINERS - Duo
524475	Credit	MasterCard	Business credit card
403381	Credit	VISA	UBYEMAAR VISA INFINITE
403343	Credit	VISA	UBYEMAAR VISA SIGNATURE
403432	Credit	VISA	UBYEMAAR VISA FAMILY
521600	Credit	MasterCard	LuLu 247 Titanium Mastercard
532786	Credit	MasterCard	LuLu 247 Platinum Mastercard
403344	Credit	VISA	Etihad Guest Visa Inspire
403337	Credit	VISA	Etihad Guest Visa Elevate
492237	Credit	VISA	Etihad Guest Visa Limitless
494029	Credit	VISA	PRB Infinite

BIN	Card Type	Association	Card Type
443959	Credit	VISA	VISA PLATINUM
492091	Credit	VISA	VISA CLASSIC
492092	Credit	VISA	VISA GOLD
512670	Credit	MasterCard	DNATA MASTERCARD SILVER
512717	Credit	MasterCard	DNATA MASTERCARD PLATINUM
517734	Credit	MasterCard	MASTERCARD WEBSHOPPER
540978	Credit	MasterCard	MASTERCARD TITANIUM
543757	Credit	MasterCard	MASTERCARD SILVER
544782	Credit	MasterCard	MC STANDARD DCC
552191	Credit	MasterCard	MC PLATINUM
432114	Credit	VISA	VISA INFINITE
545825	Credit	MasterCard	MASTERCARD DIC
420186	Credit	VISA	BUSINESS REWARDS
467745	Credit	VISA	VISA SKYWARDS INFINITE
467744	Credit	VISA	VISA SKYWARDS Signature
418887	Credit	VISA	Visa Flexi
418888	Credit	VISA	VISA GOLD
518478	Credit	MasterCard	MASTERCARD SILVER
457268	Credit	VISA	Go4it Gold
457269	Credit	VISA	Go4it Platinum
552469	Credit	MasterCard	DNATA MC WORLD
521532	Credit	MasterCard	MC Corporate Card
523963	Credit	MasterCard	Manchester United Credit Card
521532	Credit	MasterCard	DMCC MasterCard
522873	Credit	MasterCard	Marriott Master World Elite
421396	Credit	VISA	VISA INFINITE PRIVILEGES (Metal Card)
362800	Credit	DINERS	DINERS - Duo
524475	Credit	MasterCard	Business credit card
403381	Credit	VISA	UBYEMAAR VISA INFINITE
403343	Credit	VISA	UBYEMAAR VISA SIGNATURE
403432	Credit	VISA	UBYEMAAR VISA FAMILY
521600	Credit	MasterCard	LuLu 247 Titanium Mastercard
532786	Credit	MasterCard	LuLu 247 Platinum Mastercard
403344	Credit	VISA	Etihad Guest Visa Inspire
403337	Credit	VISA	Etihad Guest Visa Elevate
492237	Credit	VISA	Etihad Guest Visa Limitless
494029	Credit	VISA	PRB Infinite

540898	Credit	MasterCard	Marriott World	540898	Credit	MasterCard	Marriott World
443911	Debit	VISA	ENBD Classic Debit	443911	Debit	VISA	ENBD Classic Debit
498778	Debit	VISA	ENBD Go4it Debit Platinum	498778	Debit	VISA	ENBD Go4it Debit Platinum
443913	Debit	VISA	ENBD Visa Platinum , Signature , Infinite , Skywards,Manchester United Visa Signature and Emirati Signature Metal Debit card	443913	Debit	VISA	ENBD Visa Platinum , Signature , Infinite , Skywards,Manchester United Visa Signature and Emirati Signature Metal Debit card
443912	Debit	VISA	ENBD Visa Business Debit	443912	Debit	VISA	ENBD Visa Business Debit
465275	Credit	VISA	Noon One Visa Card	465275	Credit	VISA	Noon One Visa Card
538415	Prepaid	MasterCard	Global Cash Card	538415	Prepaid	MasterCard	Global Cash Card
441357	Credit	Visa	Darna Select Visa Credit Card	441357	Credit	Visa	Darna Select Visa Credit Card
450707	Credit	VISA	Darna Visa Signature Credit Card	450707	Credit	VISA	Darna Visa Signature Credit Card
441363	Credit	VISA	Share Visa Private Credit Card	441363	Credit	VISA	Share Visa Private Credit Card
441358	Credit	VISA	Share Visa Infinite Credit Card	441358	Credit	VISA	Share Visa Infinite Credit Card
10. Customers will receive below multi-buy offers. Offer valid in United Arab Emirates, Oman, Kuwait, Bahrain and Qatar.				10. سيحصل العملاء على عروض الشراء المتعددة أدناه. يسري العرض في الإمارات العربية المتحدة، عُمان، الكويت، البحرين، وقطر.			
When Purchasing any Galaxy Fold7 / Flip7 / Flip7 FE with 1,2 Watch Ultra/Watch 7/Watch 8/ Watch 8 classic customer will get 10% off .				Watch مع 1,2 Galaxy Fold7 / Flip7 / Flip7 FE عند شراء لأي هاتف Ultra / Watch 7 / Watch 8 / Watch 8 classic ، سيحصل العميل على 10% خصم.			
When Purchasing any Galaxy Fold7 / Flip7 / Flip7 FE with 1,2 Buds 3 pro/Buds 3 customer will get 15% off .				مع 1 أو 2 سماعات Galaxy Fold7 / Flip7 / Flip7 FE عند شراء لأي هاتف Buds 3 pro / Buds 3 ، سيحصل العميل على 15% خصم.			
When Purchasing any Galaxy Fold7 / Flip7 / Flip7 FE with 1,2 or 3 Tab S10 series / Tab S10 FE series customer will get 10% off .				عند شراء لأي هاتف Galaxy Fold7 / Flip7 / Flip7 FE مع سلسلة Tab S10 / Tab S10 FE 10% أو 2 أو 3،			
When Purchasing any Galaxy Fold7 / Flip7 / with 1,2 or 3 Fold7 / Flip7 / cases customer will get 30% off.				عند شراء لأي هاتف Galaxy Fold7 / Flip7 / مع 1 أو 2 أو 3 حافظات Fold7 / Flip7 / ، سيحصل العميل على 30% خصم.			
When Purchasing any Galaxy Watch 8 series with 1,2 or 3 Watch 8 series bands customer will get 30% off.				عند شراء لأي ساعة Galaxy Watch 8 series مع 1 أو 2 أو 3 أحزمة Watch 8 series ، سيحصل العميل على 30% خصم.			
When Purchasing any Galaxy Watch 8 with 1,2 Buds3 customer will get 15% off.				عند شراء أي ساعة Galaxy Watch 8 مع 1 و 2 Buds3 ستحصل على 15% خصم.			
When Purchasing any Galaxy Watch 8 Classic /Watch Ultra with 1,2 Buds3 pro customer will get 15% off.				عند شراء أي ساعة Galaxy Watch 8 Classic / Watch Ultra مع 1 و 2 Buds3 pro ستحصل على 15% خصم.			

11. Customers may receive 10% discount up to 200 AED when Purchasing Galaxy Fold7 / Flip7 / Flip7 FE/ Watch Ultra /Watch 8/ Watch 8 classic from the AE Shop App. Only applicable to the first purchase on the AE Shop App.

12. Customers will get 50% off on 1 year and 2 Years Samsung care+ when purchasing Galaxy Fold7 / Flip7 Flip7 FE / offer can be availed at 50% off from original price at checkout.

13. The e-voucher amount is redeemable on the same one-time purchase only and the remaining amount cannot be re-used.

14. Samsung and its partners shall not be liable for any costs or damages that may incur because of the loss of the order Confirmation Email.

15. Samsung shall be entitled at its sole discretion and subject to any applicable law, to terminate or modify the Offer or to modify these Terms and Conditions at any time prior to the Validity Period.

16. Products and complimentary gifts are subject to stock availability.

17. Samsung and its partners shall not be liable in the event of delay and/or non-performance of any of its obligations under these Terms and Conditions in the event of: quarantine restriction caused by the outbreak of any national or international pandemic; any other restriction issued by the federal government of the United Arab Emirates or state Government in any of the emirates; or Force Majeure beyond the control of Samsung to fulfil any of its obligations stated herein.

18. By participating in this Offer, the customer accepts that any dispute of whatever nature which is directly or indirectly related to these Terms and Conditions shall be subject to, governed and construed by the laws and regulations of the country where the customer is resident in the Territory and such disputes in relation to these

11. يمكن للعملاء الحصول على خصم 10% حتى 200 درهم إماراتي عند الطلب المسبق لأجهزة Galaxy Fold7 / Flip7 / Flip7 FE / Watch Ultra / Watch 8 / Watch 8 classic من تطبيق AE Shop. يسري هذا الخصم فقط على أول عملية شراء عبر تطبيق AE Shop.

12. سيحصل العملاء على خصم 50% على خدمة Samsung Care+ لمدة عام وسنتين عند شراء Galaxy Fold7 / Flip7 Flip7 FE / الاستفادة من العرض بخصم 50% من السعر الأصلي عند الدفع.

13. يمكن استرداد مبلغ القسيمة الإلكترونية في نفس عملية الشراء لمرة واحدة فقط ولا يمكن إعادة استخدام المبلغ المتبقي.

14. لن تكون سامسونج وشركائها مسؤولين عن أي تكاليف أو أضرار قد تتكبدها نتيجة لفقدان بريد التأكيد الإلكتروني.

15. تحتفظ شركة سامسونج وفقاً لتقديرها الخاص بالحق في إلغاء أو تعديل العرض أو تعديل أي من هذه الشروط والأحكام، في أي وقت قبل مدة سريان العرض.

16. تخضع الكمية والهدايا المجانية لتوافر المخزون.

17. مم لن يكون سلسونج وشركاؤه مسؤولين في حالة تأخير و / أو غير أداء لأي من التزاماتها بموجب هذه الشروط والأحكام في حال: تقييد الحجر الصحي الناجم عن بداية أي جائحة وطنية أو دولية؛ أي تقييد آخر صادر عن الحكومة الاتحادية لدولة الإمارات العربية المتحدة أو حكومة الولاية في أي من الإمارات؛ أو القوة القاهرة تتجاوز سيطرة سامسونج لتحقيق أي من التزاماتها المذكورة هنا.

18. إذا قام العميل بالاشتراك في هذا العرض فإنه يوافق بأن أي نزاع قد ينشأ عن المشاركة مهما كانت طبيعته سواء كان ذو ارتباط مباشر أو غير مباشر في هذا العرض أو الشروط والأحكام يخضع لقوانين الدولة حيث يقيم ضمن الإقليم وأن أي خلافات تتعلق بهذه الشروط والأحكام سيتم تسويتها والنظر فيها من قبل المحاكم ذات الاختصاص في تلك الدولة.

Terms and Conditions shall be resolved by the competent courts in that country.